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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr. 2829/23.09.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi23.09.2015in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob,
stabilita prin dispozitia primarului nr.123/17.09.2015, sedinta care a avut loc la sediul
administrativ al acestei institutii publice, ora 08.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,
Buda Ecaterina, Braun Tibor, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Nagy Karoly, Costa
Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si Varga Bela.

Au absentat consilierii :Kiss Stefan Alexandru, Torok Anita, ;
Au participat de drept:D-ul Molnar Jozsef – primarsi d-na Mela Maria-Elena –

secretar .
Au mai participat d-na Borbely Zita - contabil si D-ul Erdei Danut Eugen – delegat

satesc al satului Cenalos .

O R D I N E A D E Z I:

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al şedinŃei ordinare din data de 20.08.2015 si al

sedintei deindata din data de 15.09.2015 .
3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei

Saniob pentru anul 2015.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de încheiere a exerciŃiului

bugetar al comunei Saniob pe trimestrul II, anul 2015.
5. Proiect de hotarare privind aprobarea modificarii solutiilor tehnice pr opuse

prin memoriul proiectantului, dispozitia de santier nr. 1/16.09.2015,
listele de cantitati, a notelor de renuntare, a notelor de comanda
suplimentara aferente proiectului si actului aditional de modificare solutie
tehnica la Contractul de lucrari nr.2029 din 02.10.2014.

6. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantilor Consiliului local al
comunei Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr.1Saniob

7.7. ProiectProiect dede hotararehotarare privindprivind aprobareaaprobarea PlanuluiPlanului dede ocupareocupare aa functiilorfunctiilor publicepublice
pentrupentru anulanul 20162016..

8. Proiect de hotarare privind modificarea si completarea inventarului bunurilor
care alcatuiesc domeniul public al comunei Saniob.

9.9. Proiect de hotarare privind însuşirea documentaŃiei tehnice cadastrale pentru
înscrierea dreptului de proprietate publică a comunei Saniob, asupra
constructiei “Centru local de informare şi promovare turistic ă în localitatea
Sâniob”, JudeŃul Bihor.

10.10.Diverse.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.54.
Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-na
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secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare din
20.08.2015 si procesul verbal al sedintei deindata din data de 15.09.2015 pe care le-a supus
spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesele verbale a fost aprobate cu 9 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.55.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2015,d-na contabil prezinta referatul de
specialitate.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al ordinii

de zi, adoptandu-seHotararea nr.56, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea contului
de încheiere a exerciŃiului bugetar al comunei Saniob pe trimestrul II, anul 2015, d-na
contabil prezinta referatul de specialitate.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.57, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
modificarii solutiilor tehnice propuse prin memoriul proiectantul ui, dispozitia de
santier nr. 1/16.09.2015, listele de cantitati, a notelor de renuntare, a notelorde
comanda suplimentara aferenteproiectului si actului aditional de modificare solutie
tehnica la Contractul de lucrari nr.2029 din 02.10.2014, d-ul primar arataca modificarea
solutiilor tehnice reprezintainlocuirea sau compensareaunor lucrari care nu sunt necesare
(cumar fi construirehorn)cu altelucrari necesarecarenu aufost cuprinsein proiect(zugraveli
interioare,schimbareaparchetuluiin saladesedintadin cauzacaacursploaiain interior )

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.58, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La punctul sase din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind desemnarea
reprezentantilor Consiliului local al comunei Saniob in Consiliul de Administratie al
Scolii Gimnaziale nr.1 Saniob. D-ul primar prezinta raportul de specialitate si invita la
propuneri. Din considerentul ca au copii la scoala, au fost propusi d-nii Fabian Robertsi Boros
Stefan.

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al ordinii
de zi, si s-a adoptatHotararea nr.59, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobareaaprobarea PlanuluiPlanului
dede ocupareocupare aa functiilorfunctiilor publicepublice pentrupentru anulanul 20162016, d-na secretar prezinta expunerea de
motive si arata ca in cadrul aparatului de specialitate al primarului, conform vechimii, o
persoana are posibilitatea sa promoveze in grad superior.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.60, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .
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La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind modificarea si
completarea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al comunei
Saniob, d-ul primar prezinta expunerea de motive si arata ca in urma receptiei la terminarea
lucrarilor constructiei ce reprezinta Centru informational si de promovare turistica Saniob,
avem obligatia de a prelua imobilul in inventarul domeniului public.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al ordinii
de zi, adoptandu-seHotararea nr.61, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul noua din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind însuşirea
documentaŃiei tehnice cadastrale pentru înscrierea dreptului de proprietate publică a
comunei Saniob, asupra constructiei “Centru local de informareşi promovare turistic ă în
localitatea Sâniob”, JudeŃul Bihor, d-ul primar prezinta expunerea de motive si arata ca
acest punct este continuarea punctului opt, astfel in urma preluarii bunului in inventarul
domeniului public, se va proceda la inscrierea proprietatii publice in Cartea funciara.

In urma celor expuse, d-ul presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-ul Costa Mircea – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul noua al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.62, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri .

La diverse.
D-ul primar face referire la serviciile oferite de catre medicii de la Centrul de

permanenta, deoarece din sesizarile oamenilor reiese ca acestia nu detin nici materialele de
prima urgenta. Urmeaza ca la prima sedinta sa-i invitam in fata Consiliuluilocal.

Erdei Danut - arata ca drumurile comunale ar mai trebui reparate, iar santurile ar trebui
cosite.

D-ul primar, arata ca muncitorii au fost foarte ocupati in ultima perioada cuintretinerea
parcurilor, mai ales ca a fost control de la Bucuresti. Urmeaza sa luam masuri si pentru
intretinerea drumurilor. Tot referitor la parcuri, d-ul primar solicita sprijinul consilierilor pentru
constientizarea populatiei de a proteja aceste bunuri comune si de a nu lasa gastele si alte
animale in parcuri.

D-ul Costa - de ce inginerul de mediu nu ia masuri si nu aplica amenzi?
D-ul primar - inginerul de mediu a luat primele masuri, a afisat obligatiile cetatenilor

conform HCL si in cazul in care nu se vor conforma, vom aplica si amenzi.
D-ul Erdei - care este situatia cu canalizarea ?
D-ul primar - se lucreaza in continuare pe strazile din Saniob. Urmeaza sa depunem

cererea de tragere pentru o suma mai mare, pentru ca lucrarile sa poata continua. La statia de
epurare lucrarile stagneaza, deoarece a fost o eroare in proiect, in sensulca, necesarul de fier in
documentatie este cu 90% mai mic decat necesarul faptic.

Alte discutii nu au mai fost.
d-ul Costa Mircea – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
COSTA MIRCEA-ANDREI MELA MARIA-ELENA


